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OBČINA PODLEHNIK 

 

 

 
 

 Z  A  P  I  S  N  I  K 

 

13. redne seje Občinskega sveta Občine Podlehnik, ki je bila v ponedeljek,  29. oktobra  

2012,  s pričetkom ob 18. uri,  v sejni sobi, Podlehnik 6/b (stara policijska postaja).  

 

Sejo je v skladu s Poslovnikom Občinskega sveta Občine Podlehnik sklical župan, g. Marko 

Maučič.  

 

PRISOTNI:  

- člani OS: g. Alojz Novak, g. Ivo Ban, ga. Jožefa Svenšek, g. Sebastian Toplak,          

g. Stojan Kojc in g. Alojz Grabrovec   

- župan Občine Podlehnik, g. Marko Maučič 

- ga. Eva Pipan, predsednica Nadzornega odbora Občine Podlehnik  

- tajnik občine, g. Miran Krajnc 

 

Odsotnost je opravičil: g. Milan Vidovič 

 

 

Uvodni pozdrav je podal župan g. Maučič, nato pa predstavil dnevni red današnje seje, ki so 

ga prisotni prejeli tudi z vabilom. 

Sledilo je glasovanje – ZA predlagani DNEVNI RED je glasovalo 6 članov OS oziroma je bil 

soglasno potrjen z naslednjo vsebino: 

 

1. Predlog Odloka o spremembi Odloka o proračunu občine Podlehnik za leto 2012 (1. 

rebalans – skrajšani postopek) 

2. Osnutek odloka proračuna za leto 2013 

3. Potrditev Sklepa dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) – 

»Energetska sanacija Osnovne šole Podlehnik« 

4. Obravnava in sprejem predloga o sofinanciranju političnih strank v Občini Podlehnik 

5. Pristop k konzorciju za nabavo avtobusa za odvzem krvi – UKC Maribor 

6. Pobude in vprašanja 

7. Razno 

 

Realizacijo sklepov prejšnje seje je predstavil župan.  Na zapisnik ni bilo podanih vsebinskih 

pripomb, popravek tehničnih pa je župan že »nakazal« v zapisniku z zamenjavo besed 

»planiranih – načrtovanih« in dopolnitvijo besede »drugi«; na narobe zapisano besedo »vzeli« 

v zadnjem stavku 1. točke,  pa je opozoril g. Toplak. 

 

Sledilo je glasovanje o zapisniku. Prisotni so ga soglasno potrdili – 6 ZA. 

 

 

K točki 1 

 

Rebalans proračuna 2012 je predstavil župan, g. Maučič, prisotni pa so ga prejeli tudi v pisni 

in elektronski obliki. 
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Sledila je razprava, v kateri so sodelovali: 

- Ga. Svenšek, ki je povedala, da je primerjala tabelarni del rebalansa  z odlokom 

rebalansa, ki je pripravljen za objavo in se prihodki bistveno razlikujejo. Napaka da je 

tudi pri kontu 411999;  zanimalo pa jo je tudi, »kam je šlo 15 tisoč €  sredstev rezerv«.  

- G. Toplak je opozoril, da je napaka tudi pri odhodkih. 

- G. Bana preseneča faktor 5000 na upravnih taksah in postavka gradnja cest, kjer 

zadeva še ni bila realizirana - zaradi zime, ki je pred vrati, pa najbrž tudi ne bo 

realizacije – torej naj bi ta sredstva ostala neporabljena. Glede na razpravo je zato 

predlagal, da se rebalans ponovno pripravi in odpravijo napake ter obravnava prestavi 

na naslednjo sejo.  

- Župan, g. Maučič, ki je povedal, da je zdaj opazil tudi nekatere druge napake in da je 

očitno prišlo do tehničnih težav pri prenašanju podatkov; kar zadeva pa porabo 

sredstev rezerv, je pojasnil, da so bila usmerjena v sanacijo plazu pri Filipaja. Strinjal 

se je, da se rebalans popravi, uvrsti v obravnavo po odborih ter nato še na sejo 

občinskega sveta, ob tem pa prosil prisotne, da mu ob najdbi še kakšne napake le to 

sporočijo po e-pošti.  

Prisotni so zaključili z naslednjim sklepom: 

 

SKLEP št. 148: Občinski svet Občine Podlehnik je predlog Odloka o spremembi Odloka o 

proračunu občine Podlehnik za leto 2012 (1. rebalans) obravnaval v prvi obravnavi.  

 

 

K točki 2 

 

Osnutek odloka proračuna za leto 2013 je predstavil župan, g. Maučič. Povedal je, da 

pričakuje, da bomo imeli  cca 2,160 mio € prihodkov, med njimi pa ne bo cca 64 tisoč € 

finančne izravnave, ki jo je država že ukinila; je pa načrtoval prihodke morebitne uspešnosti 

na razpisu za energetsko sanacijo OŠ Podlehnik. Odhodkov da je načrtoval cca 2,400 mio €. 

Povedal je še, da razen energetske sanacije OŠ Podlehnik drugih projektov ne bo mogoče 

izpeljati.  

Na vprašanje g. Bana, katere so prioritete za naslednje leto,  je povedal, da je to  poleg že 

naštetega izgradnja kanalizacije v smeri Filipaja s prečrpališčem. Potrebno pa da bo skrčiti 

sredstva za prireditve;  za knjižnico da smo postavko že znižali za 5 %;  ne predstavlja pa si  

krčenja sredstev za vrtec, ker da tam »nimamo kaj krčiti«.   

Ker se nihče več ni javil k besedi je župan g. Maučič zaključil z ugotovitvijo, da so prisotni 

odlok obravnavali v prvi obravnavi. 

 

 

K točki 3 

 

Povzetek DIIP-a za energetsko sanacijo OŠ Podlehnik so prisotni prejeli »na mizo«, 

obrazložitev k točki pa je podal župan, g. Maučič. Povedal je, da gre »za novo peč na pelete, 

bunkarja za pelete, zamenjavo oken in vrat, izdelavo zunanje ograje, novega spuščenega 

stropa, izdelavo fasade, elektro dela in enertgetski monitoring«.  Cca 70 % investicije, ki naj 



  

3 

 

 
OBČINA PODLEHNIK 

 

 

bi stala =393.344 € naj dobili iz evropskih sredstev, cca 12 % naj bi zagotovila država in cca 

18 %  oziroma 71.864,10 € bo strošek občine. 

Sledila je krajša razprava tej pa naslednji  

 

SKLEP št. 149: Občinski svet Občine Podlehnik sprejme DIIP po projektu Energetska 

sanacija OŠ Podlehnik.  

 

O sklepu je glasovalo 6 članov OS in je bil soglasno potrjen. 

 

 

K točki 4 

 

Občinski svet Občine Podlehnik se je seznanil z dopisom Ministrstva za pravosodje in javno 

upravo v zadevi financiranja političnih strank iz občinskega proračuna. Občinska uprava je 

namreč potem, ko sklep o financiranju političnih strank v občini Podlehnik,  na eni izmed 

prejšnjih sej ni bil potrjen, dala predlog sklepa v »pregled«  ministrstvu. Tam ugotavljajo, da 

je predlog delitve deleža sredstev po razdelilniku skladen z zakonom, zato je potrditev sklepa 

o financiranju ponovno na dnevnem redu, je pojasnil tajnik občine, g. Krajnc.  

Po krajši razpravi, v kateri se je  ga. Svenšek spraševala, kaj »delajo« politične stranke, če jim 

že moramo nameniti denar, je g. Novak povedal, da »stranke delajo toliko, koliko imajo moči 

v koaliciji ali opoziciji«, na nivoju občine pa da gre za sodelovanje z županom. 

 

Sledilo je glasovanje o sklepu. ZA sklep je glasovalo 6 članov OS oziroma je bil soglasno 

potrjen. 

 

SKLEP št. 150:  Občinski svet Občine Podlehnik sprejme, da se politični stranki, ki je 

kandidirala kandidatke in kandidate na zadnjih volitvah za občinski svet dodelijo sredstva iz 

proračuna občine sorazmerno številu glasov volivcev, ki jih je dobila na volitvah. Stranka 

lahko pridobi sredstva iz proračuna občine, če je dobila najmanj 50 % glasov , potrebnih za 

izvolitev enega člana občinskega sveta in sicer 0,15 € na glas volivca, ki je veljavno glasoval 

za posamezno stranko. Strankam se sredstva nakažejo praviloma na tri mesece oziroma 

najkasneje do konca tekočega leta na transakcijske račune.  

 

 

K točki 5 

 

Prošnjo Univerzitetnega kliničnega centra Maribor za zagotovitev finančnih sredstev za 

nabavo avtobusa za odvzem krvi na terenu je predstavil župan,  g. Maučič; dopis pa je bil z 

gradivom vročen tudi članom OS.  

Sledila je razprava, v kateri so sodelovali: 

- G. Ban, ki mu predlagana vrednost sofinanciranja za našo občino »ni po godu«; 

pričakuje tudi primerjalne efekte, predvsem pa v tej zvezi več informacij; 

- G. Grabrovec je začuden, »kako da se dela s to krvjo in da se nekateri gredo pri tem 

celo zaslužkarstva« kot je to bilo razvidno celo iz TV prispevka, 

- Ga Svenšek je menila, da v kolikor gre za enkratni strošek, da se z vrednostjo strinja 

saj da toliko namenjamo celo za politične stranke, 

- G. Kojc, ki je spomnil, da imamo tudi avtobus za potujočo knjižnico, pa da ga verjetno 

manj potrebujemo kot tega za odvzem krvi na terenu.  
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Prisotni so zaključili točko z naslednjim sklepom: 

 

SKLEP št. 151: Občinski svet Občine Podlehnik ugotavlja, da je v zvezi s pristopom k 

konzorciju za nabavo avtobusa za odvzem krvi – UKC Maribor - potrebno pridobiti več 

informacij, nato pa zadevo najprej obravnavati na pristojnem odboru.  

 

 

K točki 6 

 

1. Župan, g. Maučič je pojasnil, da je bilo izdanih že večina odločb za komunalni 

prispevek za kanalizacijo  za fizične osebe oziroma občane.  Problem pa da je pri 

gospodarstvenikih v občini. V odloku da smo že omogočili zgolj 50 % financiranje. 

Razmišljal da je o nekem razpisu, s katerim bi le tem »prišli naproti«, vendar 

ugotavlja, da razpisa ni mogoče kar tako za nekaj narediti. Edina možnost za znižanje 

vrednosti je sklep OS, gre pa za 4 podjetnike v občini.  

V razpravo se je vključil g. Kojc, ki ga je zanimalo, kaj bo v bodoče s tistimi, ki se v 

tej fazi na kanalizacijo ne bodo mogli priključiti zaradi oddaljenosti – bodo morali 

delati svoje ČN?  Bo se tudi njim dajalo oprostitve?   

G. Toplak je menil, da morajo biti prispevki transparentni in v razumni višini, 

g. Ban pa, da naj se sredstva za zmanjšanje tem podjetnikom zagotovijo iz nekih 

vzpodbud podjetništvu.  

Zaključil je g. Grabrovec in povedal, da so odlok za NUSZ sprejemali tako, da bi 

dobili sredstva iz tega naslova predvsem iz ustanov kot so Telekom, Elektro, DARS, 

itd., ki imajo po našem območju speljano svojo infrastrukturo -  žal pa je naneslo tako, 

da zaradi zakona od teh ne dobimo nič in smo obremenjeni predvsem občani.  

2. G. Ban se je navezal na nedavno snežno neurje, ki je naredilo precej škode z 

lomljenjem drevja in posledično trganjem elektro in telefonskih napeljav. Meni, da  je 

potrebno sistem vendarle ponovno vzpostaviti v nekem razumnem času,  oziroma, da 

Elektro zelo malomarno vzdržuje sistem.  Predlaga, da se na Elektro in Telekom od 

strani občine posreduje dopis v tej zadevi. Prisotni so se s predlogom strinjali in za to 

pooblastili g. Bana. 

3. G. Kojc je opozoril, da elektrika v novem vrtcu ni najboljše izvedena. Povedal je, da 

mora po vsakem izpadu elektrike le to ročno ponovno vklopiti. Glede na to, da to ni 

potrebno za športno dvorano, predlaga, da se tako naredi tudi za vrtec.  

4. Župan g. Maučič je predlagal, da se seje občinskega sveta v prihodnje vršijo v 

prostorih OŠ Podlehnik. Prisotni so predlog soglasno - 6 ZA - sprejeli.  

 

 

S tem je bil dnevni red seje izčrpan in seja zaključena ob 20.45 uri. 

 

Zapisala: Otilija Grabrovec 

 

                                            ŽUPAN 

     Marko Maučič 


